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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت 

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 

 

 

 

 

 

 صفذـخ 

  

 2 اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزصشح اٌّٛدذح مٛائُاٌ ِشاجعخ دٛي رمش٠ش -

  

 3  حاٌّٛدذ خاٌّشد١ٍ اٌّشوض اٌّبٌٟلبئّخ  -

  

 4  حاٌّٛدذ خاٌذخً اٌّشد١ٍلبئّخ  -

  

 5 حاٌّٛدذ خاٌذخً اٌشبًِ اٌّشد١ٍلبئّخ  -

  

 6 حاٌّٛدذ خاٌّشد١ٍ اٌٍّى١خاٌزغ١شاد فٟ دمٛق لبئّخ  -

  

 7 حاٌّٛدذ خاٌزذفمبد إٌمذ٠خ اٌّشد١ٍ لبئّخ -

  

 10 – 8 اٌّٛدذح اٌّخزصشحاٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ  مٛائُإ٠عبدبد دٛي اٌ -
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 2021آرار  31كًا فٍ  ةانًىدذ تانًانٍ انًردهُانًركس قائًت 
 

 )بانذَُار الأردٍَ( 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 

 آراس 31  

 2021  

 )غ١ش ِذلمخ(

وبْٔٛ اوٚي  31

2020  

 )ِذلمخ(

    انًىجىداث

    انًىجىداث غُر انًتذاونت 

 7,590,767  7,555,079   عمبس٠خ فٟ أساظٟ اعزثّبساد 

 1,395,212  1,395,212   ِشبس٠ع رذذ اٌزط٠ٛش

 1  1   ِّزٍىبد ِٚعذاد  

 10,231,864  10,275,675   راد علالخ ِذ٠ٕخرُِ جٙبد 

 47,256  46,057   ص١ٍِخ بداعزثّبس فٟ ششو

 939,145  1,297,436   ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌعبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً اٌشبًِ

 20,204,245  20,569,460   يجًىع انًىجىداث غُر انًتذاونت 
    

    انًىجىداث انًتذاونت

 9,520,761  9,520,761   أساظٟ ِعذح ٌٍج١ع 

 301,953  301,350   رُِ ٚأسصذح ِذ٠ٕخ أخشٜ

 1,663,556  2,578,088   ِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌعبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً

 240,000  120,000   ش١ىبد ثشعُ اٌزذص١ً 

 320,074  493,727   إٌمذ ِٚب فٟ دىّٗ 

 12,046,344  13,013,926   انًتذاونتيجًىع انًىجىداث 

 3252505589  3355835386   يجًىع انًىجىداث
    

    دقىق انًهكُت وانًطهىباث

    دقىق انًهكُت

 9,996,082  9,996,082   سأط اٌّبي اٌّصشح ٚاٌّىززت ثٗ ٚاٌّذفٛع

 2,397,733  2,397,733   علاٚح إصذاس

 4,274,207  4,274,207   ججبسٞ إ ادز١بغٟ

 8,340,577  8,340,577   اخز١بسٞ ادز١بغٟ

 (879,279) (520,988)  اٌزغ١ش اٌّزشاوُ فٟ اٌم١ّخ اٌعبدٌخ ٌٍّٛجٛداد اٌّب١ٌخ 

 252,583  1,118,910   أسثبح ِشدٍخ

 24,381,903  25,606,521   يطاهًٍ انشركتدقىق  يجًىع

 91,620  182,780   دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ

 24,473,523  25,789,301   دقىق انًهكُت يجًىع
    

    انًطهىباث

    انًطهىباث غُر انًتذاونت 

 387,011  387,011   أسثبح ِؤجٍخ 

 5,407,489  5,326,741   رُِ جٙبد راد علالخ دائٕخ 

 933,344  953,792   رغ١ٙلاد إئزّب١ٔخ غ٠ٍٛخ اوجً

 6,727,844  6,667,544   يجًىع انًطهىباث غُر انًتذاونت 
    

    انًطهىباث انًتذاونت

 1,049,222  1,126,541   رُِ ٚأسصذح دائٕخ أخشٜ 

 7,777,066  7,794,085   يجًىع انًطهىباث

 3252505589  3355835386   يجًىع دقىق انًهكُت وانًطهىباث 
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 يذذودة  شركت يطاهًت عايت

 2021آرار  31نهثلاثت أشهر انًُتهُت فٍ  ةانًىدذ تانًردهُ انذخمقائًت 
 

 )بانذَُار الأردٍَ(
 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 آراس   31 

2021 

 )غ١ش ِذلمخ(

 آراس   31

2020 

 )غ١ش ِذلمخ(

   

 1,140,321  97,500  إ٠شاداد ث١ع أساظٟ 

 (598,922) (44,078) وٍفخ أساظٟ ِجبعخ 

 5415399  535422  يجًم انربخ 

 (77,367) 914,532  ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخًِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌعبدٌخ  ِٛجٛدادرم١١ُ فشٚلبد 

 (710) (1,199) دصخ اٌششوخ ِٓ ٔزبئج أعّبي ششوبد ص١ٍِخ 

 (32,314) (35,115) ِصبس٠ن إداس٠خ

 (28,453) (20,448) ِصبس٠ن ر٠ًّٛ

 (10,943) 46,295  أخشٜ)ِصبس٠ن(  ٠شادادا

 3915612  9575487  انفترة ربخ 

   

   عىد إنً :َو

 413,159  866,327  ِغبّٟ٘ اٌششوخ 

 (21,547) 91,160  دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ

  9575487  3915612 

   

   

   

   

 0.041  0.087  انفترة ربخ  يٍ الأضاضُت وانًخفضت دصت انطهى

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ٚرمشأ ِع رمش٠ش اٌّشاجعخ اٌّشفك"اٌّٛدذح اٌّخزصشح  اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخاٌمٛائُ ( رشىً جضءاً ِٓ ٘زٖ 4( إٌٝ سلُ )1"إْ الإ٠عبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 شركت يطاهًت عايت يذذودة 

 2021آرار  31نهثلاثت أشهر انًُتهُت فٍ  ةانًىدذ تانًردهُ انشايم انذخمقائًت 

 

 )بانذَُار الأردٍَ(

 

 ــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ

 

 2021آراس     31 

 )غ١ش ِذلمخ(

 2020آراس     31

 )غ١ش ِذلمخ(

   

 391,612  957,487  اٌفزشح سثخ 

   بُىد انذخم انشايم الأخري:

 (93,106) 358,291  اٌزغ١ش فٟ اٌم١ّخ اٌعبدٌخ ٌٍّٛجٛداد اٌّب١ٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً اٌشبًِ 

 2985506  153155778  إجًانٍ انذخم انشايم نهفترة

   

   وَعىد إنً :

 320,053  1,224,618  ِغبّٟ٘ اٌششوخ 

 (21,547) 91,160  دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ

  153155778  2985506 

   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 ٚرمشأ ِع رمش٠ش اٌّشاجعخ اٌّشفك"اٌّٛدذح اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزصشح  اٌمٛائُ( رشىً جضءاً ِٓ ٘زٖ 4) ( إٌٝ سل1ُ"إْ الإ٠عبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 )غُر يذققت( 2021آرار  31شهر انًُتهُت فٍ أنهثلاثت  ةانًىدذ تانًردهُ انًهكُتانتغُراث فٍ دقىق قائًت 
 

 )بانذَُار الأردٍَ(

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 يجًىع دقىق دقىق  يجًىع دقىق  أرباح  انتغُر انًتراكى فٍ ادتُاطُــاث رأش انًال 

 انًهكُت غُر انًطُطرٍَ يطاهًٍ انشركت يردهت انقًُت انعادنت اختُارٌ إجبارٌ علاوة إصذار انًذفىع 

          

 2454735523  915620  2453815903  2525583  (8795279) 853405577  452745207  253975733  959965082 1/1/2021انرصُذ كًا فٍ 

 153155778  91,160  152245618  866,327  358,291  ـ ـ ـ ـ اجّبٌٟ اٌذخً اٌشبًِ ٌٍفزشح

 2557895301  1825780  2556065521  151185910  (5205988) 853405577  452745207  253975733  959965082 31/3/2021انرصُذ كًا فٍ 

          

 2451855023  685531  2451165492  (815292) (7735718) 853405577  452375110  253975733  959965082 1/1/2020انرصُذ كًا فٍ 

 2985506  (21,547) 3205053  413,159  (93,106) ـ ـ ـ ـ اجّبٌٟ اٌذخً اٌشبًِ ٌٍفزشح

 2454835529  465984  2454365545  3315867  (8665824) 853405577  452375110  253975733  959965082 31/3/2020انرصُذ كًا فٍ 

          

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 ٚرمشأ ِع رمش٠ش اٌّشاجعخ اٌّشفك"اٌّٛدذح اٌّخزصشح  اٌّشد١ٍخ اٌّب١ٌخ اٌمٛائُ( رشىً جضءاً ِٓ ٘زٖ 4( إٌٝ سلُ )1"إْ الإ٠عبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )
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 شركت انشرق انعربٍ نلاضتثًاراث انعقارَت

 شركت يطاهًت عايت يذذودة

 2021آرار  31نهثلاثت أشهر انًُتهُت فٍ  ةانًىدذ تانًردهُ انتذفقاث انُقذَت قائًت

 

 )بانذَُار الأردٍَ(

 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 
 

 آراس    31 

2021 

 )غ١ش ِذلمخ(

 آراس    31

2020 

 )غ١ش ِذلمخ(

   الأَشطت انتشغُهُت

 391,612  957,487  اٌفزشحسثخ 

 77,367  (914,532) ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌعبدٌخ ِٓ خلاي لبئّخ اٌذخً  ِٛجٛدادرم١١ُ فشٚلبد 

 710  1,199  دصخ اٌششوخ ِٓ ٔزبئج أعّبي اٌششوبد اٌض١ٍِخ 

 (541,399) (53,422) أسثبح ث١ع أساظٟ 

   

   رأش انًال انعايم انتغُر فٍ 

 (740,321) 120,000  ش١ىبد ثشعُ اٌزذص١ً 

 (260,000) 89,110  أساظٟ ِعذح ٌٍج١ع

 5,671  603  رُِ ٚأسصذح ِذ٠ٕخ أخشٜ

 25,000  77,319  رُِ ٚأسصذح دائٕخ أخشٜ

 (1,041,360) 277,764  الأَشطت انتشغُهُت   (انًطتخذيت فٍ) يٍ صافٍ انتذفقاث انُقذَت

   

   الأَشطت الإضتثًارَت 

 1,108,186  ـ        ساظٟ أإعزثّبساد عمبس٠خ فٟ 

   

   الأَشطت انتًىَهُت 

 28,454  20,448  رغ١ٙلاد إئزّب١ٔخ

 12,314  (124,559) رُِ جٙبد راد علالخ 

 40,768  (104,111) يٍ الأَشطت انتًىَهُت )انًطتخذيت فٍ( صافٍ انتذفقاث انُقذَت

   

 107,594  173,653  ويا فٍ دكًه انتغُر فٍ انُقذ

 24,110  320,074  اٌغٕخفٟ ثذا٠خ  ِٚب فٟ دىّٗ إٌمذ

 1315704  4935727  انفترةفٍ َهاَت  ويا فٍ دكًه انُقذ

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 اٌّشاجعخ اٌّشفك"ٚرمشأ ِع رمش٠ش اٌّٛدذح اٌّخزصشح  اٌّشد١ٍخ اٌّب١ٌخ اٌمٛائًُ جضءاً ِٓ ٘زٖ ( رشى4( إٌٝ سلُ )1"إْ الإ٠عبدبد اٌّشفمخ ِٓ سلُ )
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  )بانذَُار الأردٍَ( 

 ـــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــــ
 

 عـــاو . 1
 

ــت ر عغددـذ  ـــربٍ نلاضــتثًاراث انعقارَ ، 1995دض٠ددشاْ  7ثزددبس٠خ  أسد١ٔددخ وشددشوخ راد ِغددؤ١ٌٚخ ِذددذٚدحشـــركت انشـــرق انع

رشدش٠ٓ اٌثدبٟٔ  23( ٘زا ٚلذ لشسد ا١ٌٙئخ اٌعبِخ ٌٍششوخ فٟ اجزّبعٙب غ١ش اٌعبدٞ اٌدزٞ عمدذ ثزدبس٠خ 4024ٚعجٍذ رذذ سلُ )

ٚعدجٍذ فدٟ عدجً  2004شدجبغ  16رذ٠ًٛ اٌششوخ إٌٝ ششوخ ِغبّ٘خ عبِخ ٚلذ رُ اعزىّبي إجدشاءاد اٌزذ٠ٛدً ثزدبس٠خ  2003

ِٚدٓ أ٘دُ غب٠برٙدب اٌم١دبَ  شوض رغدج١ً اٌشدشوخ ٘دٛ اٌٍّّىدخ اوسد١ٔدخ اٌٙبشد١ّخ.. إْ ِ(348اٌششوبد اٌّغبّ٘خ اٌعبِخ رذذ سلُ )

ثىبفددخ أشددىبي ٚٔشددبغبد الاعددزثّبس اٌعمددبسٞ عٍددٝ اخددزلاف أٔٛاعددٗ ِٚجبلارددٗ ٚغب٠برددٗ ٚاعددزخذاِبرٗ ظددّٓ اٌمددٛا١ٔٓ ٚاؤ ّددخ 

 اٌّشع١خ.
 

 

 اوسدْ. –إْ أعُٙ اٌششوخ ِذسجخ فٟ ثٛسصخ عّبْ ٌلأٚساق اٌّب١ٌخ 

 
 

رطد٠ٛش اٌعمدبساد اٌّغدبّ٘خ ٌشدشوخ  اٌّٛددذح اٌّب١ٌدخ اٌّشد١ٍدخ اٌمدٛائُ اٌّب١ٌدخ اٌّشد١ٍدخ اٌّٛددذح اٌّشفمدخ ِدع  اٌمدٛائُ ٠زُ رٛد١دذ 

 %( ِٓ سأعّبي اٌششوخ .69.55اٌعبِخ اٌزٟ رّزٍه ِب ٔغجزٗ )
 

 

                      إٌّعمددذح ثزددبس٠خ اٌشددشوخ فددٟ جٍغددزٗ ِجٍددظ إداسح لجددًِددٓ  اٌّشفمددخ اٌّٛدددذح اٌّشد١ٍددخ اٌّخزصددشح اٌّب١ٌددخ اٌمددٛائُ رددُ إلددشاس 

 .١ٔ2021غبْ  21
 

 

 يهخص لأهى انطُاضاث انًذاضبُت . 2

   انًردهُت انًختصرة انًانُت انقىائى أضص إعذاد 

 ( اٌزمبس٠ش اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ.34اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزصشح اٌّٛدذح اٌّشفمخ ٚفمب ٌّع١بس اٌّذبعجخ اٌذٌٟٚ سلُ ) اٌمٛائُ رُ إعذاد 

اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزصشح اٌّٛدذح ٚفمبً ٌّجذأ اٌزىٍفخ اٌزبس٠خ١خ ثبعزثٕبء اٌّٛجدٛداد اٌّب١ٌدخ اٌزدٟ ر ٙدش ثبٌم١ّدخ  اٌمٛائُ رُ إعذاد 

 اٌعبدٌخ. 

 ٚاٌزٞ ٠ّثً اٌعٍّخ اٌشئ١غ١خ ٌٍششوخ. اٌّشد١ٍخ اٌّخزصشح اٌّٛدذح اٌّب١ٌخ اٌمٛائُ وسدٟٔ ٘ٛ عٍّخ اظٙبس اْ اٌذ٠ٕبس ا

، ثئعددزثٕبء اٌّعددب١٠ش ِزّبثٍددخ ِددع اٌغ١بعددبد اٌزددٟ رددُ ارجبعٙددب فددٟ اٌغددٕخ اٌغددبثمخ اٌذب١ٌددخ ٌٍفزددشحإْ اٌغ١بعددبد اٌّذبعددج١خ اٌّزجعددخ 

 ج١ك إعزجبساً ِٓ ثذا٠خ اٌغٕخ اٌّب١ٌخ اٌذب١ٌخ.ٚاٌزعذ٠لاد اٌجذ٠ذح اٌزٟ اصجذذ ٚاججخ اٌزط

اٌّب١ٌخ اٌغ٠ٕٛخ ٚاٌّعذح  مٛائُلا رزعّٓ وبفخ اٌّعٍِٛبد ٚالإ٠عبدبد اٌّطٍٛثخ ٌٍ اٌّٛدذح اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ اٌّشد١ٍخ اٌّخزصشح إْ

وّب أْ ٔزبئج  ، 2020وبْٔٛ اوٚي  ٠ٚ31جت أْ رمشأ ِع اٌزمش٠ش اٌغٕٛٞ ٌٍششوخ وّب فٟ  ٚفمب ٌّعب١٠ش اٌزمبس٠ش اٌّب١ٌخ اٌذ١ٌٚخ

 اوعّبي اٌّشد١ٍخ لا رّثً ثبٌعشٚسح ِؤششاً عٓ إٌزبئج اٌغ٠ٕٛخ اٌّزٛلعخ. 
 
 

 انًانُت انًىدذة قىائىأضص تىدُذ ان

ٚشدشوبرٙب اٌزبثعدخ اٌخبظدعخ ٌغد١طشرٙب، ٚرزذمدك اٌغد١طشح عٕدذِب ٠ىدْٛ رزعّٓ اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ اٌّٛدذح اٌمٛائُ اٌّب١ٌدخ ٌٍشدشوخ اوَ 

ٌٍششوخ اوَ دمٛق فٟ اٌعٛائذ اٌّزغ١شح إٌبرجخ عٓ إسرجبغٙب ثبٌششوخ اٌّغزثّش ف١ٙب ٌٚذ٠ٙب اٌمذسح عٍٝ اٌز ث١ش عٍٝ ٘زٖ اٌعٛائذ ِدٓ 

 وخ اٌّغزثّش ف١ٙب فمػ عٕذِب ٠زذمك ِب ٠ٍٟ: خلاي لذسرٙب عٍٝ اٌغ١طشح عٍٝ اٌششوخ اٌّغزثّش ف١ٙب، ٚرزُ اٌغ١طشح عٍٝ اٌشش
 

 

ع١طشح اٌششوخ اوَ عٍدٝ اٌشدشوخ اٌّغدزثّش ف١ٙدب )اٌذمدٛق اٌمبئّدخ اٌزدٟ رّدٕخ اٌشدشوخ اوَ اٌمدذسح عٍدٝ رٛج١دٗ إٌشدبغبد راد  -

 اٌصٍخ ٌٍششوخ اٌّغزثّش ف١ٙب(.
 

 اٌّغزثّش ف١ٙب. رعشض اٌششوخ اوَ أٚ دمٛلٙب ٌٍعٛائذ اٌّزغ١شح إٌبرجخ عٓ إسرجبغٙب ثبٌششوخ -
 

 اٌمذسح عٍٝ ِّبسعخ اٌغ١طشح عٍٝ اٌششوخ اٌّغزثّش ف١ٙب ٚاٌز ث١ش عٍٝ عٛائذ٘ب. -
 

٠زُ إعدذاد اٌمدٛائُ اٌّب١ٌدخ ٌٍشدشوبد اٌزبثعدخ وّدب فدٟ ٔفدظ ردبس٠خ اٌمدٛائُ اٌّب١ٌدخ ٌٍشدشوخ اوَ ٚثئعدزخذاَ ٔفدظ اٌغ١بعدبد اٌّذبعدج١خ 

ارا وبٔدذ اٌشدشوبد اٌزبثعدخ رزجدع ع١بعدبد ِذبعدج١خ رخزٍدن عدٓ رٍده اٌّزجعدخ فدٟ اٌشدشوخ اوَ ف١دزُ اجدشاء  .اٌّزجعخ فٟ اٌششوخ اوَ

 اٌزعذ٠لاد اٌلاصِخ عٍٝ اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ ٌٍششوبد اٌزبثعخ ٌززطبثك ِع اٌغ١بعبد اٌّذبعج١خ اٌّزجعخ فٟ اٌششوخ اوَ.
 

ف١دٗ فع١ٍدبً أزمدبي عد١طشح  ٠دزُِٓ ربس٠خ رٍّىٙدب ٚ٘دٛ اٌزدبس٠خ اٌدزٞ  حٌّٛدذاٌششوبد اٌزبثعخ فٟ لبئّخ اٌذخً ا أعّبي٠زُ رٛد١ذ ٔزبئج 

دزدٝ  حزُ اٌدزخٍا ِٕٙدب فدٟ لبئّدخ اٌدذخً اٌّٛددذ٠اٌششوبد اٌزبثعخ اٌزٟ  أعّبي٠زُ رٛد١ذ ٔزبئج  .عٍٝ اٌششوبد اٌزبثعخ اوَ اٌششوخ

 فمذ اٌششوخ ف١ٗ اٌغ١طشح عٍٝ اٌششوبد اٌزبثعخ.راٌزبس٠خ اٌزٞ 
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 رّثً دمٛق غ١ش اٌّغ١طش٠ٓ رٌه اٌجضء غ١ش اٌٍّّٛن ِٓ لجً اٌششوخ فٟ دمٛق اٌٍّى١خ فٟ اٌششوبد اٌزبثعخ.
 

 :اٌّب١ٌخ ِع اٌمٛائُ اٌّب١ٌخ ٌٍششوخ اوَ لٛائّٙبرُ رٛد١ذ  ٟٚف١ّب ٠ٍٟ عشض ٌٍششوبد اٌزبثعخ اٌز
 

 

 إضى انشركت انتابعت

 َطبت 

 انًهكُت

 طبُعت 

 انُشاط 

 

 ًال انرأش 
    

 10,000 إعزثّبسعمبسٞ %50 اٌششوخ اٌف١ٕخ ٌٍّٕزٛجبد اٌخشعب١ٔخ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 10,000 إعزثّبسعمبسٞ %74 ششوخ اٌٍّذك ٌ عزثّبساد اٌعمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 10,000 إعزثّبسعمبسٞ %58 ششوخ داسح عّبْ ٌٍّشبس٠ع الإعىب١ٔخ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 10,000 إعزثّبسعمبسٞ %61 ششوخ ٔٛساٌششق ٌ عزثّبساد اٌعمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 10,000 إعزثّبسعمبسٞ %100 ششوخ دغ١ٍ١ت ٌ عزثّبساد اٌعمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 10,000 إعزثّبسعمبسٞ %100 ششوخ أعشاس ٌ عزثّبساد اٌعمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخ

 10,000 إعزثّبسعمبسٞ %50     ٌلاعزثّبساد اٌعمبس٠خ ِذذٚدح اٌّغؤ١ٌٚخششوخ الإفصبح 

 
 إْ ج١ّع اٌششوبد اٌّزوٛسح أعلاٖ ِغجٍخ ٚرّبسط أعّبٌٙب داخً اٌٍّّىخ اوسد١ٔخ اٌٙبش١ّخ.

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 اضتخذاو انتقذَراث

اٌّب١ٌخ اٌّٛدذح ٚرطج١ك اٌغ١بعبد اٌّذبعج١خ ٠زطٍدت ِدٓ اداسح اٌشدشوخ اٌم١دبَ ثدجعط اٌزمدذ٠شاد ٚالإجزٙدبداد اٌزدٟ ردؤثش  اٌمٛائُ إْ اعذاد 

اٌّب١ٌخ اٌّٛدذح ٚالإ٠عبدبد اٌّشفمخ ثٙب، اْ رٍه اٌزمذ٠شاد رغزٕذ عٍٝ فشظ١بد رخعع ٌدذسجبد ِزفبٚردخ ِدٓ اٌذلدخ ٚاٌزد١مٓ، اٌمٛائُ عٍٝ 

١خ فٟ اٌّغزمجً لذ رخزٍن عٓ رمذ٠شاد الاداسح ٔز١جخ اٌزغ١ش فٟ أٚظبع ٚظشٚف اٌفشظ١بد اٌزٟ اعزٕذد ع١ٍٙب رٍه ٚع١ٍٗ فئْ إٌزبئج اٌفعٍ

 اٌزمذ٠شاد. 
 

 اٌّٛدذح: اٌّشد١ٍخ اٌّخزصشح اٌّب١ٌخ اٌمٛائُ ٚف١ّب ٠ٍٟ أُ٘ اٌزمذ٠شاد اٌزٟ رُ اعزخذاِٙب فٟ اعذاد 
 
ادزغبة الاعزٙلاوبد اٌغد٠ٕٛخ اعزّدبداً عٍدٝ اٌذبٌدخ  ٌلاصٛي اٌٍّّٛعخ ثشىً دٚسٞ ٌغب٠بدرمَٛ الاداسح ثئعبدح رمذ٠ش الاعّبس الأزبج١خ  

اٌعبِخ ٌزٍه الاصٛي ٚرمذ٠شاد الاعّبس الأزبج١خ اٌّزٛلعخ فٟ اٌّغزمجً، ٠ٚزُ اخز خغبسح اٌزذٟٔ )اْ ٚجذد( فٟ لبئّخ اٌدذخً اٌّشد١ٍدخ 

 اٌّٛدذح.
 

( د١دث رزطٍدت ٘دزٖ اٌع١ٍّدخ 9ٌّٛجٛداد اٌّب١ٌخ ٚفمبَ ٌّع١دبس اٌزمدبس٠ش اٌّب١ٌدخ اٌدذٌٟٚ سلدُ )رمَٛ إداسح اٌششوخ ثزمذ٠ش ل١ّخ خغبئش رذٟٔ ا 

إعزخذاَ اٌعذ٠ذ ِٓ اٌفشظ١بد ٚاٌزمذ٠شاد عٕذ إدزغبة اٌزذفمبد إٌمذ٠خ اٌّغزمج١ٍخ ٚلد١ُ اٌعدّبٔبد ٚٔغدت اٌزعثدش ٚأسصدذح اٌّٛجدٛداد 

 دسجخ اٌّخبغش الائزّب١ٔخ ٌٍّٛجٛداد اٌّب١ٌخ. اٌّب١ٌخ عٕذ اٌزعثش ٚرذذ٠ذ ف١ّب ارا وبْ ٕ٘بن ص٠بدح فٟ
 

 

 

 

 

 انىضع انضرَبٍ.    3
 

 

 

 .2016رُ رغ٠ٛخ اٌٛظع اٌعش٠جٟ ٌٍششوخ دزٝ ٔٙب٠خ عبَ  -

ٌُ رمُ دائشح ظش٠جخ اٌذخً ٚ 2020ٚ 2019، 2018، 2017ٌلأعٛاَ اٌزمذ٠ش اٌزارٟ عٓ ٔزبئج أعّبي اٌششوخ  وشٛفرُ رمذ٠ُ  -

 ٌزبس٠خٗ.ثّشاجعخ عجلاد اٌششوخ 

 2021آراس  31ٌٍثلاثخ أشٙش إٌّز١ٙخ فٟ  عٓ ٔزبئج أعّبي اٌششوخ ٚاٌّغبّ٘خ اٌٛغ١ٕخ ذخًاٌادزغبة ِخصا ظش٠جخ ٌُ ٠زُ  -

 ٌض٠بدح اٌّصشٚفبد عٓ الإ٠شاداد اٌخبظعخ ٌٍعش٠جخ. 
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 انًختصرة انًىدذة )غُر يذققت( إَضاداث دىل انقىائى انًانُت انًردهُت

 2021آرار  31
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 لأدواث انًانُتن انقًُت انعادنت .      4
 

اٌّب١ٌددخ لا رخزٍددن جٛ٘ش٠ددبً عددٓ ل١ّزٙددب اٌذفزش٠ددخ د١ددث أْ ِع ددُ اودٚاد اٌّب١ٌددخ إِددب إْ اٌم١ّددخ اٌعبدٌددخ ٌٍّٛجددٛداد ٚاٌّطٍٛثددبد 

 لص١شح اوجً ثطج١عزٙب أٚ ٠زُ إعبدح رغع١ش٘ب ثبعزّشاس.
 

 رغزخذَ اٌششوخ اٌزشر١ت اٌزبٌٟ ٌغب٠بد رذذ٠ذ اٌم١ّخ اٌعبدٌخ ٌلأدٚاد اٌّب١ٌخ:
 

 إٌشطخ ٌٕفظ اودٚاد اٌّب١ٌخ.اٌّغزٜٛ اوٚي: اوععبس اٌغٛل١خ اٌّعٍٕخ فٟ اوعٛاق 
 

اٌّغزٜٛ اٌثبٟٔ: أعب١ٌت رم١١ُ رعزّذ عٍٝ ِذخلاد رؤثش عٍدٝ اٌم١ّدخ اٌعبدٌدخ ٠ّٚىدٓ ِلاد زٙدب ثشدىً ِجبشدش أٚ غ١دش ِجبشدش فدٟ 

 اٌغٛق.
 

 اٌّغزٜٛ اٌثبٌث: أعب١ٌت رم١١ُ رعزّذ عٍٝ ِذخلاد رؤثش عٍٝ اٌم١ّخ اٌعبدٌخ ٌٚىٓ لا ٠ّىٓ ِلاد زٙب فٟ اٌغٛق.
 

 2021آرار  31

 انًطتىي 

 الأول

 انًطتىي 

 انثاٍَ

 انًطتىي 

 انًجًىع انثانث
     

 255785088  ـ ـ 2,578,088  اٌذخً لبئّخِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌعبدٌخ ِٓ خلاي 

 152975436  ـ ـ 1,297,436  اٌذخً اٌشبًِ  لبئّخِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌعبدٌخ ِٓ خلاي 
 358755524  ـ ـ 358755524  

 

 

 2020كاَىٌ الأول  31

 انًطتىي 

 الأول

 انًطتىي 

 انثاٍَ

 انًطتىي 

 انًجًىع انثانث
     

 156635556  ـ ـ 1,663,556  اٌذخً لبئّخِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌعبدٌخ ِٓ خلاي 

 9395145  ـ ـ 939,145  اٌذخً اٌشبًِ  لبئّخِٛجٛداد ِب١ٌخ ثبٌم١ّخ اٌعبدٌخ ِٓ خلاي 
 256025701  ـ ـ 256025701  
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of financial position as at 31 March 2021 
 

(In Jordanian Dinar) 

_______________________________________________________________________________________________________ 
 

Assets 

 31 March 
2021 

(Unaudited) 

31 December 
2020  

(Audited) 

Non–Current Assets    
Investment properties in lands  7,555,079 7,590,767 
Projects under development   1,395,212 1,395,212 
Property and equipment  1 1 
Amounts due from related parties    10,275,675 10,231,864 
Investment in associates  46,057 47,256 
Financial assets at fair value through other comprehensive income   1,297,436 939,145 

Total Non–Current Assets  20,569,460 20,204,245 
    

Current Assets    
Lands held for sale   9,520,761 9,520,761 
Receivables and other assets   301,350 301,953 
Financial assets at fair value through profit or loss  2,578,088 1,663,556 
Checks under collection  120,000 240,000 

Cash and cash equivalents   493,727 320,074 

Total Current Assets  13,013,926 12,046,344 

Total Assets  33,583,386 32,250,589 
    

Equity and Liabilities    
Shareholders’ Equity     
Paid–in capital  9,996,082 9,996,082 
Additional paid-in capital  2,397,733 2,397,733 
Statutory reserve  4,274,207 4,274,207 
Voluntary reserve  8,340,577 8,340,577 
Cumulative changes in fair value of financial assets  (520,988) (879,279) 
Retained earnings  1,118,910 252,583 

Total Shareholders’ Equity  25,606,521 24,381,903 
Non-controlling  interest  182,780 91,620 

Total Equity  25,789,301 24,473,523 
    

Liabilities     
Non–Current Liabilities    
Deferred revenues  387,011 387,011 
Amounts due to related parties    5,326,741 5,407,489 
Bank facilities – long term   953,792 933,344 

Total Non-Current Liabilities  6,667,544 6,727,844 
    

Current Liabilities     

Payables and other liabilities   1,126,541 1,049,222 

Total Liabilities   7,794,085 7,777,066 

Total Equity and Liabilities  33,583,386 32,250,589 

 
 

 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these interim consolidated financial statements and read with review report” 
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           Arab East for Arab East for Real Estate Investments 
   Public Shareholding Company 

     Interim consolidated statement of profit or loss for the three months ended at 31 March 2021 

(In Jordanian Dinar) 

_________________________________________________________________________________________________________ 

 

 
31 March  

2021 
(Unaudited) 

31 March  
2020 

(Unaudited) 

Properties sales   97,500 1,140,321 

Properties cost of sales (44,078) (598,922) 

Gross profit  53,422 541,399 

Changes in fair value of financial assets at fair value through profit or loss 914,532 (77,367) 

Company’s share from associate companies operations (1,199) (710)

Administrative expenses (35,115) (32,314) 

Finance costs (20,448) (28,453) 

Other revenues (expenses)  46,295 (10,943) 

Profit for the period 957,487 391,612

 

Attributable to : 

Owners of the parent  866,327 413,159

Non-controlling interest  91,160 (21,547)

 957,487 391,612

 

 

Basic and diluted profit per share for the period 0.087 0.041 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 “The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these interim consolidated financial statements and read with review report” 



 

- 5 - 

Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of comprehensive income for the three months ended at 31 March 2021  
 

 (In Jordanian Dinar) 
___________________________________________________________________________________________ 

 

 

31 March 
2021 

(Unaudited) 

31 March 
 2020 

(Unaudited) 

   

Profit for the period  957,487 391,612 

Other comprehensive income:   

Changes in fair value of financial assets through other comprehensive income  358,291 (93,106) 

Total comprehensive income for the period  1,315,778 298,506 

   
   

Attributable to :   

Owners of the parent  1,224,618 320,053 

Non-controlling interest  91,160 (21,547) 

 1,315,778                     298,506 

   

   

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
[ 

 

 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of changes in equity for the three months ended at 31 March 2021 (Unaudited)  

(In Jordanian Dinar) 

____________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
Paid - in 
capital 

Additional Paid 
– in capital 

Reserves 
Fair value 

adjustments
Retained 
earnings 

Total  
shareholder’s 

equity 

Non-
controlling 

interest 

 
Total 
Equity 

 
Statutory Voluntary

          

Balance at 1 January 2021 9,996,082 2,397,733 4,274,207 8,340,577 (879,279) 252,583 24,381,903 91,620 24,473,523

Total comprehensive income for the period - - - - 358,291 866,327 1,224,618 91,160 1,315,778 

Balance at 31 March  2021 9,996,082 2,397,733 4,274,207 8,340,577 (520,988) 1,118,910 25,606,521 182,780 25,789,301

          

Balance at 1 January 2020 9,996,082 2,397,733 4,237,110 8,340,577 (773,718) (81,292) 24,116,492 68,531 24,185,023

Total comprehensive income for the period - - - - (93,106) 413,159 320,053 (21,547) 298,506 

Balance at 31 March  2020 9,996,082 2,397,733 4,237,110 8,340,577 (866,824) 331,867 24,436,545 46,984 24,483,529

          

 

 

 

 

 

 

 

 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Interim consolidated statement of cash flows for the three months ended at 31 March 2021 

 
(In Jordanian Dinar) 

___________________________________________________________________________________________________________ 
 

31 March  
2021 

(Unaudited) 

31 March  
2020 

(Unaudited) 

Operating Activities 

Profit for the period  957,487 391,612 

Changes in fair value of financial assets at fair value through profit or loss  (914,532) 77,367 

Company’s share from associate companies operations 1,199 710 

Properties sales gains (53,422) (541,399) 

   

Changes in Working Capital    

Checks under collection  120,000 (740,321) 

Lands held for sale 89,110 (260,000) 

Receivables and other assets 603 5,671 

Payables and other liabilities 77,319 25,000 

Net cash flows from (used in) operating activities 277,764 (1,041,360) 

Investing Activities 

Investment properties in lands            - 1,108,186 

Financing Activities 

Bank facilities  20,448 28,454 

Amounts due from /to related parties   (124,559) 12,314 

Net cash flows (used in) from financing activities (104,111) 40,768 

Changes in cash and cash equivalents  173,653 107,594 

Cash and cash equivalents, beginning of year 320,074 24,110 

Cash and cash equivalents, end of period 493,727 131,704 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

“The accompanying notes from (1) to (4) are an integral part of these interim consolidated financial statements and read with review report” 
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Arab East for Real Estate Investments 
Public Shareholding Company 

Notes to the condensed interim consolidated  
financial statements (Unaudited) 

31 March 2021 
 

(In Jordanian Dinar) 
________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________________ 

 
 

1 .    General 
Arab East for Real Estate Investments Company PLC was established on 16 February 2004 as a Public 
Shareholding Company and registered at the Ministry of Trade and Industry under number (348). The 
Company head office is in the Hashemite Kingdom of Jordan. The Company's main objective is exercising 
all real estate investment activities. 
 
The Company stocks are listed in Amman Stock Exchange – Jordan. 
 
The accompanying consolidated financial statements are consolidated with the parent's Company financial 
statements (Real Estate Development Company PLC) which owns (69.55%) of the Company's shares. 

 
The condensed interim consolidated financial statements have been approved for issue by the Company’s 
Board of Directors on 21 April 2021. 
 
 
 
 

 

2   .    Summary of Significant Accounting Policies 

Basis of Preparation  

The condensed interim consolidated financial statements of the Company have been prepared in 
accordance with IAS 34 Interim Financial Reporting. They do not include all of the information required in 
annual financial statements in accordance with IFRS, and should be read in conjunction with the financial 
statements of the Company for the year ended 31 December 2020. 
 
The condensed interim consolidated financial statements have been prepared on a historical cost basis 
except for investment securities, which have been measured at fair value. 
   

The condensed interim consolidated financial statements are presented in Jordanian Dinar which is the 
functional currency of the Company. 

 

The accounting policies are consistent with those used in the previous year, except for the adoption of new 
and amended standards effective as at the beginning of the year. 
 

 
Basis of Consolidation 

The condensed interim consolidated financial statements comprise of the financial statements of the parent 
and its subsidiaries where the Company has the power to govern the financial and operating policies of the 
subsidiaries so as to obtain benefits from their activities. The financial statements of the subsidiaries are 
prepared for the same reporting year as the Company using consistent accounting policies. All balances, 
transactions, income, and expenses between the Company and its subsidiaries are eliminated. 
 

Subsidiaries are fully consolidated from the date of acquisition, being the date on which the Company 
obtains control, and continue to be consolidated until the date that such control ceases. 
 

The results of operations of the subsidiaries are consolidated in the statement of profit or loss from the 
acquisition date which is the date on which control over the subsidiary is transferred to the Company. The 
results of operation of the disposed subsidiary are consolidated in the consolidated statement of profit or 
loss to the disposal date which is the date on which the Company loses control over the subsidiary. 
Non - controlling interest represent the subsidiary equity not owned by the parent shareholders. 



Arab East for Real Estate Investments PLC 
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The following subsidiaries have been consolidated:  
 

Company  Ownership Paid capital  Activity   

Al Fanneyyah Lelmantojat Al Kharasaneyah LLC 50% 10,000 Real estate development    

Al - Molheq for Real Estate Investments LLC 74% 10,000 Real estate development    

Daret Amman for Housing Projects LLC 58% 10,000 Real estate development    

Noor Al Sharq for Real Estate Investments LLC 61% 10,000 Real estate development    

Dghaileeb for Real Estate Investments LLC 100% 10,000 Real estate development    

Asrar for Real Estate Investments LLC 100% 10,000 Real estate development    

Al - Ifsah for Real Estate Investments LLC 50% 10,000 Real estate development    

 

All of the above mentioned companies registered and operates inside of the Hashemite Kingdom of Jordan.  
 

 

Use of Estimates 
Preparation of the interim consolidated financial statements and the application of accounting polices require the 
Company's management to estimate and assess some items affecting financial assets and liabilities and to disclose 
contingent liabilities. These estimates and assumptions also affect certain elements of the Company's assets, 
liabilities and provisions, and revenue and expenses, and require estimating and assessing the amounts and 
timing of future cash flows. The mentioned estimates and assumptions are based on multiple factors with varying 
degrees of assessment and uncertainty. Moreover, the actual results may differ from the estimates due to the 
changes resulting from the conditions and circumstances of those estimates in the future. 

Management believes that the estimates are reasonable and are as follows: 
 

- Management reviews periodically the tangible assets in order to assess the depreciation for the year based on 
the useful life and future economic benefits. Any impairment is taken to the interim consolidated statement of 
profit or loss. 

 
- The measurement of impairment losses under IFRS 9 requires judgment, in particular, the estimation of the 

amount and timing of future cash flows and collateral values when determining impairment losses and the 
assessment of a significant increase in credit risk. These estimates are driven by a number of factors, changes in 
which can result in different levels of allowances. Elements of the expected credit loss model that are considered 
accounting judgments and estimates include Probability of default (PD), Loss given default (LGD) and 
Exposure at default (EAD). 

 
 
 

3  .      Tax Status 
 

- The Company has settled its tax liability with Income Tax Department up to the year ended 2016. 

- The income tax returns for the years 2017 ,2018, 2019 and 2020 has been filed with the Income Tax 
Department but the Department has not reviewed the Company’s records till the date of this report. 

- No Income and National Contribution tax provision have been taken on the Company's results of 
operations for three months ended at 31 March 2021, as the Company’s expenses exceeded its taxable 
revenues. 

 
  

 
 
 
  



Arab East for Real Estate Investments PLC 
Notes to the condensed interim consolidated financial statements (Unaudited) 
31 March 2021
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4  .   Fair Value of Financial instruments 
 

The fair values of the financial assets and liabilities are not materially different from their carrying values as 
most of these items are either short-term in nature or re-priced frequently. 
 

Financial assets and financial liabilities measured at fair value in the interim consolidated statement of 
financial position are grouped into three levels of a fair value hierarchy. The three levels are defined based 
on the observe ability of significant inputs to the measurement, as follows: 
 

 Level 1: quoted prices (unadjusted) in active markets for identical assets or liabilities. 
 Level 2: inputs other than quoted prices included within level 1 that are observable for the asset or liability, 

either directly or indirectly. 
 Level 3: unobservable inputs for the asset or liability. 

 

31 March 2021 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through profit or loss 2,578,088 - - 2,578,088 

Financial assets at fair value through other comprehensive income 1,297,436 - - 1,297,436 

 3,875,524 - - 3,875,524 

 
 

31 December 2020 Level 1 Level 2 Level 3 Total 

     

Financial assets at fair value through profit or loss 1,663,556 - - 1,663,556 

Financial assets at fair value through other comprehensive income 939,145 - - 939,145 

 2,602,701 - - 2,602,701 
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